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《高考英语真题作文范文：你会放弃什么？》

假设你将参加某英语杂志社开展的一次征文活动，征文的内容要求你在电视、手机(ce
ll)和网络三者中，放弃其中一个并陈述理由。请你以“Which would you give up: TV,
cell, or Web?”为题，写一篇英语短文。

注意：

1.字数100左右;

2.可以适当增加细节，以使行文连贯。

范文：

If I had to choose, I would give up TV. It would give me more control over my time and
allow me to pursue productive activities. With online streaming platforms, I can access a
wide range of shows and movies on-demand. Giving up TV also means escaping the
influence of commercial advertisements. Overall, it offers me more freedom and
flexibility in choosing how I spend my time and entertainment options. So, out of the
three, TV is the one I would willingly give up.

译文：

如果我必须做出选择，我会放弃电视。这将使我对时间有更多的掌控，并且可以让我
从事更加有意义的活动。通过在线流媒体平台，我可以随时观看各种节目和电影。放
弃电视还意味着逃避商业广告的影响。总的来说，这给了我在选择如何度过时间和娱
乐选项方面更多的自由和灵活性。因此，在这三个选项中，我愿意放弃电视。
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